
Grundejerforeningen Langelandsgade 

 

Emne: Bestyrelsesmøde 

 

Dato: Mandag d. 4. juni 2018 kl. 20.00 

Sted: Anette, nr. 44 

Deltagere: Henning, Karsten, Ronald, Line, Anette 

Afbud: Ingen 

Referent: Anette 

 

Dagsorden: 

1. Referat fra sidste møde 

2. Nyt fra formand 

3. Nyt fra kasserer 

4. Sankt Hans (hvem gør hvad) 

5. Grønne områder 

6. Eventuelt 

Referat: 

Pkt.: Emne: Ansvarlig: 

   1  Referat fra sidste møde: 
Vedr. oprydningsdag: Det gik fint, men vi nåede ikke helt så meget som 
forventet. Tidsrummet for næste oprydningsdag skal evt. udvides, eller vi kan 
gå en runde igen i efteråret og få lidt mere klippet ned. Vi kan evt. få et tilbud 
fra én som har en ”klo” og en flishugger, så grene kan løftes ud fra læbæltet 
og fjernes løbende. 
Vedr. legeplads: Line har forespurgt på pris på et par legeredskaber til mindre 
børn, der afventes svar fra leverandøren. Dagplejemødre vil sætte pris på 
yderligere legeredskaber, de er glade for legepladsens beliggenhed. Vi vil helst 
undgå at have en skraldespand på legepladsen – behovet vurderes fortsat. 
Referatet er godkendt. 

Anette 

    2 Nyt fra formand: 
Kommunen er forsøgt kontaktet vedr. inspektion af legepladsen, dog uden 
succes. I stedet er der indgået aftale med Noles (leverandør af legeredskaber), 
som laver inspektion af legepladsen i august. Vi får efterfølgende en fyldig 
rapport med billeder. Prisen er omtrent den samme som hos kommunen. Det 
drøftes med Noles om inspektion fremover skal finde sted hvert eller hvert 
andet år. 
Torben Pedersen har endnu ikke haft tid til at kigge på de fliser og dæksler der 
er problemer med. 

Henning 
 
 
 
 

   3 Nyt fra kasserer:  
Siden sidst er der opkrævet kontingent, p.t. har alle betalt. 
Snerydning: Vi kan evt. spørge om en fast pris på snerydning til vinter. Nu 

Ronald 



betaler vi pr. gang. 
Der er tegnet en forsikring mod arbejdsskade hos Tryg. 

   4 Sankt Hans (hvem gør hvad): 
Hvis tørken fortsætter, vil der evt. komme et afbrændingsforbud, dvs. vi vil 
ikke kunne have bål. Vi venter til omkring d. 14. inden invitationen deles 
rundt. Hvis der kan tændes bål, mangler vi træ. Man må kun medbringe rent 
træ, dvs. ingen hækafklip/haveaffald. Vi kan evt. indsamle nogle af grenene 
der blev savet ned på oprydningsdagen – vi snakkes ved torsdag/fredag 
umiddelbart inden Sankt Hans. 
Line handler ind ud fra udleveret huskeliste. Henning sender info ud om lager 
af mad, som er til overs fra oprydningsdagen. 
Anette medbringer indkøb. 
Ronald og Anette passer grill’en. 
Grill og bord hentes hos Karsten efter kl. 18. 

Alle 
 
 
 
 
 
 
Line/Henning 
 
Anette 
Ronald/Anette 
Karsten/Ronald 

   5 Grønne områder: 
HedeDanmark kommer om morgenen d. 5. juni med henblik på at give et 
tilbud på hækklipning. Karsten og Ronald går en runde med kontaktpersonen 
for at præcisere hvad der skal inkluderes i tilbuddet. 
Henning kontakter Ringkøbing Anlæg, de skal evt. inkludere græsstykket ved 
stien ud mod Sjællandsgade når de slår græs. 
Vi har fået afslag på at få en hjertestarter. Vi søger igen hos TrygFonden. 

 
Karsten/Ronald 
 
 
Henning 

   6 Eventuelt: 
Forslag om at holde en ekstra oprydningsdag i efteråret. Vi har brug for flere 
hjælpere, vi overvejer hvordan vi kan få flere til at støtte op om initiativet. 
Nedskæringen skal være organiseret, dvs. vi skal evt. have flere i gang flere 
steder. Og vi skal som nævnt evt. leje en flishugger for at få grenene ryddet 
væk med det samme. 

Alle 

   7 Næste møde: 
Tirsdag d. 21. august 2018 kl. 19.00 hos Ronald i nr. 28. 

Alle 

 


